

《单词百科:bjp是什么意思?bjp怎么发音?bjp的解释和用法》

英语单词bjp是什么意思?bjp怎么读?bjp怎么发音?简答网为您整理了bjp的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



bjp的意思

1、abbr.Bence Jones protein 本斯·琼斯蛋白；

bjp的双语例句

1、In power, the BJP also had a creditable record of economic management.

在执政期间, 人民党在经济管理方面也曾有过不错表现.

2、BJP translated by some subtype genes may incline to injure the function of TEC.

可能某些亚型BJP较易发生肾小管损害。

3、Beef is an emotive issue for the BJP whose governments in various states have come

out with tough laws banning its trade.

对人民党来说，吃牛肉是一个容易引发情绪的问题各邦政府已经出台严格的法律，禁止牛肉的交易。

4、The BJP says the law is needed to tackle the growing terror threat, but the government says it was misused to harass Muslims.

印度人民党说，需要这项法律来阻止恐怖威胁。但政府说，这条法律被用来骚扰回教徒。

5、The BJP's prime ministerial candidate Narendra Modi is to hold a campaign rally in Patna, the state capital of Bihar.

印度人民党总理候选人纳伦德拉·莫迪计划在比哈尔邦首府巴特那市举行竞选集会。

6、When Congress, with Sonia Gandhi at the helm, retook power from the BJP in 2004, Mr. Vadra was running a small business exporting inexpensive costume jewelry.

2004年，当索尼娅·甘地领导的国大党从人民党手中夺回政权时，瓦德拉还在经营一家出口廉价时尚珠宝的小公司。

7、Objective Bence Jones protein (BJP) plays an important role in multiple myeloma (MM) renal lesion, we try to study the relation between the characteristics of BJP variable gene and the function of renal tubular-epithelial cell (TEC).

目的本周蛋白（BJP）在多发性骨髓瘤（MM）肾损害中起主要作用，本研究试图探讨BJP基因可变区特点与肾小管功能损害的关系。

以上是简答网为您整理的bjp怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于bjp的用法、bjp的释义、bjp的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/bjp>